



International Casting Sport Federation

Member of Sportaccord
Member of International World Games Association
Member of Confederation Internationale de la Peche Sportive
Member of Independent Recognized Members of Sport

To all member organizations

Additions to the Veterans World Championship 2017 in Szamotuly

The Executive Board decided on April 22, 2017 that the 2017 World Veterans Championships will be now open to all participants of the 2015 World Veterans Championships.

The notification and payment must be done in a timely manner.

In order to promote Veteran I. (Ladies 55), 6 caster can be reported to the VWM 2017 per nation.

Veteran I. (Men 60) is a caster as from the calendar year they reaches the age of 60 and until the end of the calendar year they reached the age of 69.

In Veteran I. (Men 60) 6 caster per nation are allowed.

Veteran II. (Men 70) is a caster as from the calendar year they reach the age of 70.

In Veteran II. (Men 70) 6 caster per nation are allowed.

Veteran Ladies (Ladies 55) is a caster as from the calendar year they reach the age of 55.

In Veteran Ladies (Ladies 55)

At all World Championships each nation may have a maximum of 6 named men in the events 1 to 9, and 3 named ladies in events 1 to 5+8+9.

From these named participants 4 men and 2 ladies are to be designated for the Team Competition.

An alle Mitgliedsorganisationen

Ergänzungen zur Veteranen Weltmeisterschaft 2017 in Szamotuly

Das Executive Board hat am 22.04.2017 entschieden, dass zur Veteranen Weltmeisterschaft 2017 jetzt alle Teilnehmer der Veteranen Weltmeisterschaften 2015 auch 2017 startberechtigt sind.

Die Meldung und Bezahlung muss termingerecht erfolgt sein.

Zur Förderung Veteranen I. (Damen 55) können zur VWM 2017 jetzt pro Nation 6 Casterinnen gemeldet werden.

Als Veteranen I. (Männer 60) gelten Werfer ab dem Kalenderjahr, in dem sie das 60. Lebensjahr vollendet haben.

In der Veteranen I. (Männer 60) sind 6 Caster pro Nation zugelassen.

Als Veteranen II. (Männer 70) gelten Werfer. ab dem Kalenderjahr, in dem sie das 70. Lebensjahr vollendet haben.

In der Veteranen II. (Männer 70) sind 6 Caster pro Nation zugelassen.

Als Veteranin I. (Damen 55) gelten Werferinnen ab dem Kalenderjahr, in dem sie das 55. Lebensjahr vollendet haben.

In der Veteranen I. (Damen) sind 3 Casterinnen pro Nation zugelassen.

Von diesen namentlich genannten Teilnehmern können 4 Herren und 2 Damen als Herren- bzw. als Damenmannschaft nominiert werden.

Yours sincerely / Mit freundlichen Grüßen,

Kurt Klamet
President

Helmut Hochwartner
Vice President

Dr. Josef Dolezal
Secretary General

Ulf Persson
Treasurer

Dionizy Mikołajczyk
Vice President